
Van:   
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Aan: Jeroen Olthof <jeroen.olthof@noord-holland.nl> 
CC:  
Onderwerp: Provincie - Comm.M&B - Vergad. 12-09-22 - Reactie  
 
 
Geachte heer Olthof, 
 
Op 15 juni j.l. zijn de leden van de Provinciale Staten en de gemeente van Bloemendaal, middels de 
bijgaande brief (d.d. 15 juni 
2022/Kenm.1849658/1849701) geïnformeerd, over de te nemen maatregelen m.b.t. de Zeeweg in 
Bloemendaal, in 2023 en over een verder uitstel van maatregelen tot 2028. 
 
Bijgaand treft u mijn reactie aan op deze brief. Daarin staan oplossingen voor de korte termijn, die 
een groot onderhoud in 2028 niet in de weg staan, maar die een wezenlijke bijdrage leveren aan de 
veiligheid van de Zeeweg. Zoals u kunt zien heb ik deze mail eerder doen toekomen aan de B&W en 
de gemeenteraad van Bloemendaal. Middels een unanieme motie van de gemeenteraad is B&W 
opgedragen zich bij de Provincie sterk te maken voor een veiligere Zeeweg (door de Provincie zelf 
omschreven als gevaarlijke weg) op een korte termijn en zouden diverse lokale partijen (o.a. PvdA en 
CDA) met een landelijk netwerk, bij partijgenoten van de Provincie zich daarvoor sterk maken. 
 
Ik verzoek u/Gedeputeerde Staten, mijn inbreng in overweging te nemen en uw reactie te mogen 
vernemen. Gaarne ben ik bereid dat nader toe te lichten. 
 
Thans staat de Zeeweg twee keer geagendeerd voor de vergadering van de Commissie Mobiliteit & 
Bereikbaarheid, d.d. 12 september a.s., namelijk het 'literatuuronderzoek naar aanrijdingen met 
damherten' bij agendapunt 6a door de PvdD (alleen ter bespreking in de Commissie). In de bijgaande 
mail doe ik een voorstel om de te kappen bomen op de Zeeweg daartoe te gebruiken om zo verdere 
aanrijdingen te voorkomen en dan niet overal een verhoogd hek te plaatsen. 
 
Bij agendapunt 9a (alleen ter informatie aan de Commissie) wordt melding gemaakt van een 
binnengekomen brief van de SVVM, als reactie op de brief van GS over de komende maatregelen in 
2023 en het verder uitstel naar 2028. 
 
Aan  het verzoek om deze mail te doen toekomen aan de leden van de Commissie 
M&B. 
 
Ik zal het e.e.a. nader toelichten tijdens het inspreken bij uw Commissie. Bij deze het verzoek aan 

 om mij daartoe te noteren. Als er fracties zijn die nadere vragen hebben over mijn 
voorstellen dan ben ik gaarne bereid om daartoe bij u langs te komen dan wel mag u mij daarover 
bellen. 
 
Met vriendelijke groet, 

 
 

 
 

 
Ps Gaarne mijn gegevens verwijderen bij plaatsing op uw site. 
 
 




